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Uit de commissie van 13 april 2017 
 
Vraag van de heer De Groot (D66):  Sportveld aan de Van Oosten de Bruinstraat; daar is een boom  
gevallen en heeft blijvende schade toegebracht aan een hek. Kan dat hersteld worden?  
Antwoord: 
Het veld en wat er bij hoort is in beheer bij SRO. Desgevraagd is de reactie van SRO als volgt: 
Daar is een boom opgevallen een tijd geleden in 2014. Dat was de ballenvanger van de 
handbalvereniging Concordia. En die vereniging bestaat al een jaar of 10 niet meer. We hebben hem 
gedemonteerd en niet meer terug geplaatst. En zo lang we nog niet weten wat er met dat veld gaat 
gebeuren, wordt er niet gerepareerd. 
 
Over Boerhaavelaan-Nieuwe Weg: 
De wethouder zal op verzoek van de heer Aynan (PvdA) nakijken of het mogelijk is om op die plek 
een fietsverbinding aan te leggen. 
Antwoord: 

In het onderzoeksvoorstel is niet uitgesproken of het een ondergrondse of bovengrondse verbinding 

moet zijn. Het gaat om een onderzoek naar een verbinding. Inpassing in de ruimte vormt ook 

onderdeel van het onderzoek. Op verzoek van Groen Links wordt dit onderwerp geagendeerd voor een 

Commissievergadering. 

Uit de commissie beheer 10 mei 2017. 

 vragen over de hondenlosloopgebieden,  

De heer Dreijer (CDA) merkt op dat het gebied aan de Fuikvaartweg zowel een ecologisch als een 

hondenlosloopgebied is.  

 Antwoord: 

Het gebied aan de Fuikvaartweg is geen ecologische gebied, wel een hondenlosloopgebied.  

De heer Visser (CU) verzoekt de wethouder om in de gebieden van De Bolwerken en het Van der 

Aartsportpark het hondenlosloopgebied duidelijker aan te geven dan nu het geval is. 

Antwoord: 

De losloopgebieden zijn voornamelijk op het gras, waar een opening valt is er een beplantingsvak of 

verharding. 

De heer Van Leeuwen (D66) verzoekt de wethouder om uit te zoeken op welke wijze 

gemeenteambtenaren handhaven op loslopende honden in gebieden waar dat niet is toegestaan. 

Antwoord: 

Handhaving werkt al enige tijd met wijkhandhavers, dus alle wijken hebben een eigen handhaver.Dat 

betekent dat zij meldingen meekrijgen en daarop handhaven. Daar valt hondenoverlast ook onder. 

Ook pakken zij zaken op als zij in de wijk zijn en dit kan ook hondenoverlast zijn.  Elke handhaver 

heeft een overzicht van alle losloopplekken in zijn handheld wat het nog overzichtelijker maakt. 

Kortom, handhaving is behoorlijk actief maar het blijft lastig omdat je op heterdaad moet constateren. 

Uit de commissie van 18 mei 2017. 

De heer Amand (Trots) ontvangt klachten over het achterstallig onderhoud in de Spekstraat. 

Antwoord: 

In de Spekstraat is geen sprake van achterstallig onderhoud. De verharding in de Spekstraat voldoet 

aan het gemeentelijk kwaliteitsniveau (B). 



 

De heer Amand (Trots) vraagt waarom alle hekwerken aan het Spaarne ter hoogte van ‘Land in 

Zicht’ nog staan opgesteld en niet zijn weggehaald. 

Antwoord: 

Er staan geen hekwerken meer opgesteld bij het Spaarne. Er staan nog wel hekwerken om het 

voormalige bouwkeetterrein van de bouwcombinatie, op de grens van Land in Zicht met de 

Spaarndamseweg. In het voorjaar is dit terrein al deels opgeruimd.  Alleen de materialen die nog 

nodig zijn voor de definitieve inrichting van de Botterboulevard zijn bij elkaar gezet en afgebakend 

met hekwerk. Ten opzichte van de situatie aan het begin van dit jaar is de afzetting van bouwhekken 

verkleind en zijn de overtollige bouwhekken reeds afgevoerd. 

De heer Baaijens (AP)  constateert dat er nog niets is gebeurd met zijn verzoek om iets te doen aan de 

vluchtheuvel aan de Westergracht ter hoogte van de Leidsezijstraat. 

Antwoord: 

De praktische oplossingen van een paaltje, bloembak of iets dergelijks leidt tot bezwaren van de 

verkeerspolitie en de Fietsersbond. De verkeerssituatie ontstaat omdat ouders die hun kinderen 

afzetten voor de gemakkelijkste of snelste weg kiezen en de verkeersregels daar met voeten treden. Het 

is de vraag of aanpassen van de verkeersomstandigheden veel oplost. 

De suggesties die nu gedaan worden lijken ons tijd te vragen. Wij gaan met de wijkraad in gesprek om 

de problematiek goed door te spreken en te  onderzoeken of er iets mogelijk/nodig is. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


